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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  In het RVS staan de partners opgesomd met wie de gemeente samenwerkt of een 

samenwerking mee aan wil gaan. Wij missen hierbij de Agrarische Natuur Vereniging 

Hollands Noorden en ook de leden van de klankbordgroep Duurzaam Medemblik. In 

hoeverre worden zij hier bij betrokken? 

antwoord  De beleidsmedewerker groen maakt deel uit van het team Duurzaam Medemblik. 

Daarbij wordt er ook samengewerkt met de klankbordgroep voor wat betreft de 

biodiversiteit. Zowel de ANVHN en de klankbordgroep zullen wij betrekken bij de 

uitwerking en uitvoering van de beleidsnota biodiversiteit.  

2. De gemeente wil aansluiten bij Vlinderstichting Kleurkeur. Dit is ontwikkeld om het 

maaibeleid af te stemmen op de levenscyclus van planten en dieren. Hoe waarborgen 

we dat de belangen van agrarische productie hierbij evenredig worden meegewogen? 

Denk hierbij aan overwaaiende onkruidzaden. 

Antwoord Het waarborgen van zowel de agrarische productie alsmede de biodiversiteit vergt 

maatwerk en een goede afstemming met de agrarische stakeholders. Samen met LTO, 

ANVHN en andere belanghebbenden bekijken we welke mogelijkheden er zijn.  

3. Het maaischema langs de A7 (Rijkswaterstaat) is per 1-1-2021 aangepast naar twee keer 

per jaar, op verzoek van de landbouw en tevens vindt er pleksgewijze onkruid 

bestrijding plaats evenals bestrijding van Jacobskruiskruid. Al eerder gaf het CDA 

middels raadsvragen (zie bijlage) aan dat wij graag zien dat ook de gehele Omringdijk 

twee keer per jaar wordt gemaaid i.p.v. 1 keer. Heeft het college hierover inmiddels 

gesproken met de HHNK? 

Antwoord Onze beleidsmedewerker en specialist groen zullen dit meenemen bij een 

vervolgoverleg met HHNK m.b.t. het maaibeheer van bermen.   

4. Wordt er bij het plannen van maai data overlegd met vertegenwoordigers uit de 

agrarische sector? 



 

 

Antwoord Wij zullen dit meenemen in de afstemming met de agrarische stakeholders (zie ons 

antwoord op vraag 2).  

5. De folder/brochure natuur inclusief bouwen staat niet op de website van de gemeente 

noch op de website duurzaam medemblik.nl . Wilt u zorgdragen dat deze hierop 

geplaatst wordt? 

Antwoord Het team Duurzaam Medemblik is nog aan het bekijken hoe de folder onder inwoners 

het beste onder de aandacht gebracht kan worden. Op de website Duurzaam Medemblik 

is inmiddels een artikel geplaatst m.b.t. natuur inclusief inrichten van de tuin. Wij 

zullen uw suggestie meenemen.  

 

 


